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Wetra velden CVV Berkel 

Is het mogelijk de vervanging van deze velden (Gepland 

2023) naar voren te trekken en de afschrijving van de 

nieuw te realiseren voorziening met 1 jaar naar achter 

te schuiven? 

Volgens mij zijn er dan nauwelijks extra kosten mee 

gemoeid en kunnen de nieuwe velden snel ingezet 

worden. Dit maakt intensiever gebruik mogelijk. Klopt 

dat? 

Antwoord 

Nee. De Wetravelden van CVV en TOGB zijn in 2018 en 

2019 gerenoveerd. Omdat een wetraveld een levensduur 

heeft van circa 11-12 jaar staat de volgende renovatie van 

deze velden omstreeks 2030 in de planning. Het eerder 

renoveren van deze velden zou leiden tot aanzienlijke 

kapitaalsvernietiging en daardoor hogere kosten dan het 

voorstel in het accommodatieplan.  

Parkeren Hoge land 

Liggen er in de omgeving mogelijkheden om de 

parkeerplaatsen uit te breiden? 

Antwoord 

De parkeersituatie op het sportpark valt buiten het kader 

van het accommodatieplan. Los van dit plan voeren wij in 

2021 een onderzoek uit naar de (fiets)parkeercapaciteit 

op de sportparken, afhankelijk van de uitkomsten daarvan 

kijken we naar de aanwezige mogelijkheden om het 

aantal parkeerplaatsen uit te breiden.   

 

 

 

 

 

 

 


